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Mondelinge vragen  

 

De Raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op 24 oktober  2016  

 

Onderwerp: Onrust over de gang van zaken rondom het in te voeren Zwollefonds  

 

Tijdens de besluitvormende ronde van 26 september heeft de Gemeenteraad van Zwolle, 

met uitzondering van de stemmen van de fracties van SP en Swollwacht ingestemd met 

de oprichting van een zogenaamde bedrijven investeringszone (BIZ), hierna genoemd 

het Zwollefonds.  

 

Tijdens deze vergadering is een motie aangenomen die het College vraagt ervoor te 

zorgen dat de (voorgeschreven) draagvlakmeting onafhankelijk wordt uitgevoerd en dat 

alle voor- en nadelen duidelijk worden gemaakt voor de ondernemers, en dat de uitslag 

anoniem moet blijven. 

 

In de verschillende media wordt de afgelopen weken onrust uitgesproken over de gang 

van zaken rondom deze draagvlakmeting. Daarnaast wordt in ieder geval onze fractie 

benaderd door zowel ondernemers als inwoners zonder onderneming, die hun 

ongenoegen uitspreken over de wijze waarop e.e.a. wordt vorm gegeven. Er is sprake 

van onbegrip en irritatie.  De eventuele oprichting van een Zwollefonds, èn vooral de 

wijze waarop nu de draagvlakmeting plaatsvindt werpen een grauwsluier over onze stad 

en ervaren wij als een aantasting van het begrip “samen maken wij de stad”. 

 

Daarom stelt de fractie van Swollwacht de volgende vragen aan het College: 

 

 Erkent het College dat de wijze waarop de draagvlakmeting plaatsvind niet 

onpartijdig is danwel een schijn van partijdigheid oproept? 

 

 Onze fractie doelt hierbij o.a. op de inrichting van de stembiljetten. De 

verwoording op de stembiljetten is suggestief.  Waarom zijn niet slechts de 

woorden  “voor” of “tegen” (de invoering van een Bedrijveninvesteringszone (BIZ) 

gebruikt? 

 

  Vindt het College dat zij de motie van 26 september, die o.a. oproept tot een 

onafhankelijke uitvoering van de draagvlakmeting, naar behoren uitvoert? 

 

 Is het College het met de fractie van Swollwacht eens dat er, ondanks alle goede 

bedoelingen, nu een kloof ontstaan tussen ondernemers onderling, ondernemers 

en de gemeente, en dat dit geen goede zaak is? 

 

 En indien het College dit bevestigend beantwoord, is zij het met ons eens dat dit 

de reputatie van de gemeente geen goed doet? 

 

 En gaat het College hierin interveniëren en hoe gaat zij dat doen? Ervaart het 

College imagoschade? Op welke wijze gaat het College hiermee om? 

 

Fractie Swollwacht, 

Silvia Bruggenkamp 


